
Rada Miasta i Gminy Margonin
Radni - Sesja

Protokół nr XXVI

Sesja w dniu 13 maja 2021 
Obrady rozpoczęto 13 maja 2021 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:13 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków.

Obecni:

1. Mariusz Bachorski 
2. Rafał Gimzicki
3. Tomasz Gorkowski 
4. Grzegorz Gręda 
5. Barbara Kończak 
6. Teresa Koźlarek 
7. Mirosław Leśko 
8. Maria Miler 
9. Adam Rogacki
10. Jerzy Staniewski 
11. Danuta Strychalska 
12. Arleta Wegner 
13. Jolanta Zmudzińska 
14. Andrzej Zmudziński 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodniczący poinformował, że obecnych podczas sesji jest 13 Radnych, co wobec ustawowego 
składu Rady wynoszącego 14 osób stanowi quorum na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do Protokołu. 

2. Informacje nt. porządku obrad.
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Informacje nt. porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady Miasta i Gminy Margonin. 
4. Informacja nt. odbytych posiedzeń Komisji Rady.
5. Informacje nt. działalności Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym.
6. Informacje nt. działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Straży Miejskiej w Margoninie za 2020 rok.
8. Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy Miasta i Gminy Margonin z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego
i o wolontariacie za rok 2020.
9. Przyjęcie sprawozdania z oceny zasobów pomocy społecznej za 2020 rok.
10. Podjęcie uchwał w sprawie:
a) ponownego wynajęcia oraz wydzierżawienia nieruchomości gruntowych
b) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej
c) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach
d) wzoru wniosku o wypłatę zryczałtowanego dodatku energetycznego
e) określenia zasad udzielania dotacji celowej na likwidację ogrzewania opartego na paliwach stałych i 
zastąpieniu ich źródłami proekologicznymi
f) zmiany uchwały Nr XXII/223/2020 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 21 grudnia 2020 r. w 
sprawie uchwalenia Miejsko - Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2021 rok
g) zmiany uchwały budżetowej na rok 2021



h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2020 - 2024
i) uchylenia uchwały NR XLII/443/2014 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 4 września 2014 roku w 
sprawie zasad udzielania dotacji celowych na realizację zadań własnych gminy wynikających z ustawy 
Prawo ochrony środowiska.
j) zmiany uchwały nr XXVI/320/2016 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 10 listopada 2016 r. w 
sprawie utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej „Centrum Usług Wspólnych w Margoninie” 
oraz nadania jej statutu.
11. Wolne głosy.
12. Zakończenie sesji.

Głosowano w sprawie:
Informacje nt. porządku obrad.. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski

Program sesji stanowi załącznik nr 2 do Protokołu.

3. Przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady Miasta i Gminy Margonin.
Przewodniczący rady zapytał radnych czy wnoszą uwagi do protokołu z XXV sesji rady?

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady Miasta i Gminy Margonin.. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 

4. Informacja nt. odbytych posiedzeń Komisji Rady.
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła sprawozdanie z posiedzenia komisji z dnia 12 maja 
2021 r. 
Powyższa informacja stanowi załącznik do nr 3 do Protokołu.
5. Informacje nt. działalności Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym.
Informacja stanowi załącznik nr 4 do Protokołu. 



6. Informacje nt. działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
Zastępca Burmistrza przedstawił informację z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.

Informacja stanowi załącznik nr 4 do Protokołu. 

7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Straży Miejskiej w Margoninie za 2020 rok.
Pani Katarzyna Kurnik Komendant Straży Miejskiej w Margonina przestawiła sprawozdanie z 
działalności Straży Miejskiej za 2020 rok.

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do przestawionego sprawozdania?

W dyskusji wzięli udział:

M.Miler – ja mam pytanie dotyczące rozbieżności, liczba zamieszkujących miasto i gminę 6497 na 
koniec roku to jest?

K. Kurnik- zawsze na koniec roku zwracam się do Pana Kierownika USC o podanie mi liczby osób 
zamieszkałych Miasto i Gminę Margonin na koniec roku, którego dotyczy sprawozdanie. 

M. Miler – to zrobiła nam się rozbieżność między następnym projektem jaki będziemy omawiać 181 
osób.

K. Kurnik- może to wynika z tego, że są osoby zamieszkałe na stałe i są osoby zamieszkałe czasowo. 
Może jest to z tym związane. 

M. Miler – różnica 181 osób to dużo. W Pani sprawozdaniu jest 6497 a sprawozdaniu Pomocy Społecznej
jest 6316 osób. 50 osób byłabym wstanie jeszcze zrozumieć, a 181 to jest dużo. 

K. Kurnik- wyjaśnię to z Panem Kierownikiem USC. Na Rutkach jest bardzo dużo osób, które 
przebywają w okresie letnim. Deklaracje na śmieci też są składane np. Tylko na okres pobytu od lipca do 
października. 

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie sprawozdania z działalności Straży Miejskiej w Margoninie za 2020 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do Protokołu.

8. Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy Miasta i Gminy Margonin z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2020.

J. Koczorowska przestawiła sprawozdanie z realizacji programu współpracy Miasta i Gminy Margonin z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności 



pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2020.

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do przestawionego sprawozdania?

W dyskusji wzięli udział:

M. Miler – środki zaplanowane 18.000 zł nie wszystkie zostały wykorzystane, bo wykorzystano 3.400 
sytuacja w minionym roku była jaka była. Czy to oznacza, że był jeden nabór wniosków uruchomiony,że 
kwota. 14.600 nie zostało wykorzystane?

J. Koczorowska - konkursy nie były ogłaszane. Stowarzyszenia mogły same takie wnioski składać. Ze 
względu na sytuacje epidemiologiczną jaką mieliśmy nie było możliwości organizacji, żeby określić 
tematykę konkursu. Tylko stowarzyszenie Zbyszewice wystąpiło z prośbą o dofinansowanie wyjazdu. 

Głosowano w sprawie:

Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy Miasta i Gminy Margonin z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego
i o wolontariacie za rok 2020.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do Protokołu.

9. Przyjęcie sprawozdania z oceny zasobów pomocy społecznej za 2020 rok.
A. Nowak przedstawiła sprawozdanie z oceny zasobów pomocy społecznej za 2020 rok.
Przewodniczący zapytał czy są uwagi do przestawionego sprawozdania?
Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie sprawozdania z oceny zasobów pomocy społecznej za 2020 rok.. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)



Mariusz Bachorski 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do Protokołu.

10. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) ponownego wynajęcia oraz wydzierżawienia nieruchomości gruntowych
J.Dziwulska przedstawiła projekt uchwały.

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:
ponownego wynajęcia oraz wydzierżawienia nieruchomości gruntowych. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 

Uchwała nr XXVI/263/2021 stanowi załącznik nr 8 do Protokołu. 

b) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej
J. Krząkała przedstawiła projekt uchwały.

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski

Uchwała nr XXVI/264/2021 stanowi załącznik nr 9 do Protokołu. 



c) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o 
dochodach
A. Nowak przedstawiła projekt uchwały.

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:
określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 

Uchwała nr XXVI/265/2021 stanowi załącznik nr 10 do Protokołu.

d) wzoru wniosku o wypłatę zryczałtowanego dodatku energetycznego
A. Nowak przedstawiła projekt uchwały.

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:
wzoru wniosku o wypłatę zryczałtowanego dodatku energetycznego. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 

Uchwała nr XXVI/266/2021 stanowi załącznik nr 11 do Protokołu.

e) określenia zasad udzielania dotacji celowej na likwidację ogrzewania opartego na paliwach 
stałych i zastąpieniu ich źródłami proekologicznymi



f) zmiany uchwały Nr XXII/223/2020 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 21 grudnia 2020 r. w 
sprawie uchwalenia Miejsko - Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2021 rok

E. Kończak przedstawiła projekt uchwały.

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały Nr XXII/223/2020 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie 
uchwalenia Miejsko - Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 
2021 rok. 

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (11)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Adam 
Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta Zmudzińska , Andrzej 
Zmudziński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Mirosław Leśko, Maria Miler
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski

Uchwała nr XXVI/267/2021 stanowi załącznik nr 12 do Protokołu.

g) zmiany uchwały budżetowej na rok 2021
D. Bogacz przedstawiła projekt uchwały.

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?

W dyskusji wzięli udział:
- Maria Miler – ul. Polna 2G wymiana pieca gazowego co to za lokal? 

- D. Bogacz – to jest mieszkanie komunalne. 

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały budżetowej na rok 2021. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (12)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , 
Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta Zmudzińska , Andrzej 
Zmudziński 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Gorkowski 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 

Uchwała nr XXVI/268/2021 stanowi załącznik nr 13 do Protokołu.

h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2020 - 2024
D. Bogacz przedstawiła projekt uchwały.

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?

Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2020 - 2024. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 

Uchwała nr XXVI/269/2021 stanowi załącznik nr 14 do Protokołu.

i) uchylenia uchwały NR XLII/443/2014 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 4 września 2014 
roku w sprawie zasad udzielania dotacji celowych na realizację zadań własnych gminy 
wynikających z ustawy Prawo ochrony środowiska
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały.

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?

M.Miler – nie mam uwag, ale może proszę o wyjaśnienie dlaczego uchylamy tą uchwałę. Myślę, że takie 
wyjaśnienie przyda się mieszkańcom. 

Zastępca Burmistrza – w uzasadnieniu musi się znaleźć informacja, że ten program będzie kontynuowany
w innej nie odchodzimy od programu tylko chcemy go domknąć i na nowo rozpocząć. 

Głosowano w sprawie:
uchylenia uchwały NR XLII/443/2014 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 4 września 2014 roku w 
sprawie zasad udzielania dotacji celowych na realizację zadań własnych gminy wynikających z ustawy 
Prawo ochrony środowiska chylenia uchwały NR XLII/443/2014 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 
4 września 2014 roku w sprawie zasad udzielania dotacji celowych na realizację zadań własnych gminy 
wynikających z ustawy Prawo ochrony środowiska. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1



Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski

Uchwała nr XXVI/270/2021 stanowi załącznik nr 15 do Protokołu.

j) zmiany uchwały nr XXVI/320/2016 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 10 listopada 2016 r. w
sprawie utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej „Centrum Usług Wspólnych w 
Margoninie” oraz nadania jej statutu.
D. Gurzyńska przedstawiła projekt uchwały.

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały nr XXVI/320/2016 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 10 listopada 2016 r. w 
sprawie utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej „Centrum Usług Wspólnych w Margoninie” 
oraz nadania jej statutu.. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (12)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski

Uchwała nr XXVI/271/2021 stanowi załącznik nr 16 do Protokołu.

11. Wolne głosy.

Przewodniczący poinformował, że Gmina Margonin w rankingu „Perły Samorządu” w 2021 otrzymała 
wyróżnienie w kategorii Gmin Miejsko – Wiejskich do 5 tys. mieszkańców. W imieniu Pana Burmistrza i
własnym dziękuje tym wszystkim Radnym i Sołtysom, którzy utożsamiają z rozwojem gminy oraz 
pracownikom urzędu. Wyróżnienie jest Państwa zasługą.

W dyskusji wzięli udział:
- Mirosław Leśko – sprawy bieżące. Przewrócony jest znak na rodzie koło Pana Ziółka prosiłbym o 
naprawę. Druga sprawa ruszyła naprawa dróg kamieniem jak co roku wszystkie drogi, które zostały 
zgłoszone zostaną naprawione.

- Zastępca Burmistrza – kruszywa zostało zamówione więcej. Jakie drogi zostały zgłoszone tego nie 



wiem, one cały czas są zgłaszane jeszcze. Kruszywa jest naprawdę dużo, część zostanie wykorzystana a 
część pewnie będzie na bazie. Rondo zapisałem. 
- Andrzej Zmudziński – Panie Burmistrzu chodzi o ulicę Sosnową o chodnik, jak został on oddany to ja z 
Burmistrzem Piechockim całego go obszedłem i pokazałem swoje zastrzeżenie, słupy są, oznakowanie 
jest ale miał być krawężnik opuszczony przy przejsciach gdzie mamy z dziećmi zjeżdzają a jest bardzo 
wysoki. Pan Zastępca mi obiecał, że wykonawca w styczniu to zrobi, wiadomo jaki był styczeń i jaka 
była zima i nie szło tego zrobić ale do dziś to nie zostało wykonane. Chodzi o wylot drogi Sosnowej w 
kierunku Cmentarnej.

- Zastępca Burmistrza – ja wiem pamiętam, ale wykonawca tego chodnika zmarł. Napisałem do tej osoby,
że jest to do wykonania to jest drobna robota. Myślę,że ta osoba która kieruje tą firmą mogła o tym nie 
wiedzieć. 
- Tomasz Gorkowski – Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący dziś sporo mówiliśmy o czystym 
powietrzu o wymianie różnych urządzeń, które nam zaśmiecają nasze środowisko. Mam takie 2 sprawy 
pierwsza to taka pozytywna, o tym że mówił Pan, że będzie pracownik, który poinformuje i pomoże – to 
jest kapitalna sprawa. Przy okazji składania raportu ze Straży Miejskiej, poprosić jeżeli byłoby to 
możliwe Strażnicy dobrze wiedzą, które domy zazwyczaj zanieczyszczają to środowisko, żeby może 
przekazać tym ludziom, że takie programy istnieją. Jest program gminny, ochrony środowiska. Ten 
program ochrony środowiska działa nie wszyscy o tym wiedzą, jakby Radni wiedzieli o tym jak to działa 
i gdzie mogą tego swojego mieszkańca przekierować, żeby może skorzystał z tej pomocy, to jest nasz 
wspólny interes, żeby jak najwięcej tych pieniędzy pociągnąć z Funduszu Ochrony Środowiska. Do 
Gminy będzie pewnie nabór, jakoś określona pula pewna cześć ludzi się załapie. Ale na drugi rok 
planując remonty znów będzie się można do tego załapać. Prośba jeśli jest to możliwe jak Pani 
Komendant z kimś prowadzi pouczenie czy mandat, żeby ewentualnie pouczyć, że można z takich 
programów skorzystać, to jest jedna rzecz. Druga rzecz jest coś takiego jak program tani prąd tak patrząc 
na sąsiednie Gminy, wógole bombardują nas przedstawiciele tych wszystkich firm fotowoltaicznych 
swoimi ofertami. Ale też istnieją programy, z których można otrzymać dofinansowanie tak jak w 
sąsiedniej Gminie Szamocin tam 180 rodzin założyło te panele słoneczne przy dużym wsparciu 
funduszów zewnętrznych oni płacili tylko ok. 5 tys. złotych dopłacali a resztę mieli ze środków 
zewnętrznych. To była trudna operacja dla tej Gminy, ale to działa jest dość duża moc tych paneli. Może 
warto by pomyśleć o panelach fotowoltaicznych w naszej Gminie. Idealnie było by jak ruszą programy, 
żeby na budynkach szkół postawić panele fotowoltaiczne na świetlicach, żeby minimalizować koszty, 
żebyśmy w przyszłości rachunkami nie byli za bardzo obciążani, a wiemy że energia długo nie szła do 
góry, więc możemy się spodziewać, że pójdzie do góry to jest temat proekologiczny i proszę żeby mieć 
oczy otwarte na to. Drugi temat mniej przyjemny w przed ostatniej gazecie zostałem ja i kolega Mirosław
Leśko wymienieni jako osoby, którym się nie udało namówic do odkupienia „Perełki”gminnej – stadionu.
Z tego co pamiętam to wówczas w Radzie było jeszcze kilka innych osób, które siedzą przy tym stole nie 
wiem dlaczego tylko my byliśmy wymienieni. Czy to chodziło o to, żeby nas jakoś tak uszczypnąć bo w 
rzeczywistości jeszcze 3 innych radnych tak samo jak my byli radnymi. Nie udało nam się namówić, ale 
gdyby teraz mówić do czego można kogoś namawiać. Ja cały czas monitoruje, proszę o ten program 
mammografii, żeby jednak jak będzie mammobus, żeby osoby spoza grupy wiekowej mogły się na to 
załapać, żeby jakąś kwotę na to poświęcić. Ja wiem, że na służbę zdrowia wydajemy bardzo dużo i mamy
już wszystko, ale bardzo by mi też na tym zależało.

- Zastępca Burmistrza- pierwsza rzecz. Ten program, który ma Szamocin czy oni już to zrealizowali czy 
dopiero będą. Drodzy Państwo pamiętajcie jedną rzecz u nas już taki program był tworzony była lista 
osób, które miały wziąć w tym programie udział w 2014, 2015 coś w tym stylu. Razem wspólnie z Gminą
Krajenka ten wniosek chyba przeszedł, ale potem było zapytanie czy mieszkańcy zgodzą się pokryć kwot 
VAT bo tam ta kwota powstała. Zmieniła się interpretacje i ludzie się nie zgodzili. My możemy tworzyć 
te programy kolejne ja jestem jak najbardziej za tylko pamiętajmy, że taki program był i skończył się 



niczym. Być może wynikało to z tego, że na początku nie było to powiedziane tam się pojawiała nowa 
interpretacja. Ten VAT ani Gmina Margonin ani Krajenka nie mogli go ponieść, tylko mieszkańcy. Nagle
koszty rosły o 23% to było nawet na zebraniach, które były specjalnie organizowane. Ten program się 
zakończył właśnie z tego powodu VAT. W Szamocinie pewnie od początku wiedzieli, że te koszty będą 
większe. Jeśli chodzi o obiekty użyteczności publicznej to nie jest tak, że my tego nie widzimy. Dam 
Państwo przykład bardzo blisko. Świetlica Wiejska z Remizą OSP w Próchnowie jest projekt ta świetlica 
w tej chwili będzie realizowana. Najtańsza oferta jaka wpłynęła, kapitalnie to rozegraliśmy 3 przetargi 
ostatecznie 2. 230 000 zł. Zamontowanie paneli na dachu (tam są 2 projekty) to jest jakieś 400 tys. Nie 
stać nas na to, żeby wybudować świetlicę za 3 mln złotych na wiosce Próchnowo. Ta świetlica przez 
Gminę jest wykorzystywana 2 razy przez mieszkańców z 6 – 10 razy więc koszty jakie były wyliczone tej
zielonej czystej energii to kosztuje i my możemy budować wszędzie. To jest 400 tys. wróciliśmy do 
koncepcji gazu z tego powodu, że jak mówię jest prawie 400 tys. tańsza. Nigdy tych 400 tys. na takim 
wykorzystaniu obiektu, być może tu tak, jak jest codziennie wykorzystywany, ale nie obiekt, który jest 
wykorzystywany 10-15 razy w roku. Przyjrzycie się Państwo świetlice są wynajmowane, ale to nie jest 
jakaś skala porażająca, więc to 400 tys. po pierwsze ich nie mieliśmy po drugie efekt ekonomiczny byłby 
żaden. Szkoła kolejna kwestia będzie robiony nowy dach z papy tam również są przymiarki do zmiany 
systemu ogrzewania. Człowiek mówi, że on to może zrobić ale po pierwsze kosztuje to 1 mln złotych po 
drugie jest to głupota i bzdura bo obiekt jest za duży, pompy nie są wstanie razem z panelami bo nie są 
wstanie tego ogrzać to jest już bezsensu na wielkim obiekcie. Więc bawienie się w to nie ma 
najmniejszego sensu po prostu musi być gaz i pomijam koszty, on to tłumaczył ja się na tym nie znam 
technicznie nie są wstanie takiej temperatury tam wygenerować i tak musiałyby być dodatkowe 
urządzenia, które kosztują jakieś kolosalne pieniądze to się po prostu nie opłaca na tak wielkich już 
powierzchniach. Co do świetlic, w Zbyszewicach jest przygotowana świetlica pod panele tam to jakieś 
uzasadnienie ma, ale zwróćcie uwagę tam to będzie kosztowało od 40.000 do 50.000 tys złotych i czeka 
na dofinansowanie coś się pojawi to będzie. Ta świetlica jest w miarę tam wykorzystywana, dość 
intensywnie ale to i tak jest 50.000 zł ja tylko pokazuje, że są projekty pod to przygotowane. Tylko koszty
tej zielonej energii są potworne my mamy zawsze dwie koncepcje z tym i bez tego. Tutaj przetargi 
pokazały prawie 400.000 zł różnicy, tej świetlicy w Próchnowie nigdy by nie było, której oferty 
podchodziły po 2.800.000 zł 2.900,000. Za chwilę ten przetarg zostanie rozstrzygnięty i ta nowoczesna 
świetlica tam powstanie pokazuje tylko Państwu , że to wszystko dość mocno kosztuje.
- Tomasz Gorkowski – jeśli chodzi o panele fotowoltaiczne i całą szkołę, żeby ogrzać z energii słonecznej
zamienić ją na prąd i prądem ogrzać całą szkolę, może jest to w jakim stopniu dobre uzasadnienie. Jeśli 
chodzi o gdziekolwiek montowanie tych paneli fotowoltaicznych na jakimkolwiek budynku a zwłaszcza 
na naszych budynkach. Raz, że dajemy przykład na to żeby być bardziej proekologicznym, may wiatraki 
itd. Dlaczego nie mamy myśleć o czymś następnym żeby robiąc jakąś inwestycję,żeby się do tego 
przygotować. Te 400.000 tys to Pan mówił o zestawie paneli fotowoltaicznych? To też jest chyba 
ogrzewanie bo szczerze mówiąc panele dopasowuje się do mocy i ilości paneli zainstalowanych na 
danym budynku przykładowo jak na takiej świetlicy będzie moc 5 kW wo wyniesie to ok 25.000 z 
montażem. Jeśli to 25.000 tys. przeliczymy to za kilka lat to te panele same będą płaciły za ten prąd. 
Chyba, że bierzemy za 400.000 zł i sami płacimy prąd i grzejemy i nie montujemy wtedy gazu. Jeśli may 
do dyspozycji gaz to grzejemy gazem. A samymi panelami generujemy prąd zasilamy gniazdka i wtedy 
nie potrzeba aż tak dużej kwoty na nie trzeba inwestować, i wtedy stopa zwrotu jest szybsza. Wtedy to 
naprawdę inaczej wygląda bo te duże kwoty to powalają i nie mają racji bytu. Małe moce 5kW na salach 
spokojnie zdadzą egzamin i jeszcze trzeba by się zastanowić nad jakimś urządzeniem żeby dojadało ten 
prąd nam jako producentom. To jest tylko podpowiedź, sugestia, żeby mieć na to oczy otwarte i jak 
prowadzimy inwestycje żeby porobić odpowiednio przygotowane okablowanie, żeby później na instalacja
nie była taka droga koszt około 500 zł za założenie kabla na dach. Jeśli chodzi o program do którego 
Margonin przystępował ja też byłem tym zainteresowany. Nie odpowiedział Pan co z tym artykułem o 
odkupieniu tej „Perełki” Margonina – stadionu. Nie ukrywam, że czuje się z tym niedobrze i chciałbym 



żeby w Czasie Margonina było sprostowanie co do tego, jednak sporo siedzących nas przy tym stole, 
byliśmy wtedy radnymi nie mieliśmy wtedy wpływu nawet nie wiedzieliśmy, a nawet w tym wypadku to 
było tak, że zostałem wybrany Radnym w wyborach uzupełniających gdzie już było mleko wylane a 
zazwyczaj Gminy się dowiadują o rotacjach gruntu z geodezji.

- Zastępca Burmistrza – co do tego Próchnowa co z tego, że będzie prąd który będzie zasilał żarówki 
skoro i tak trzeba pociągnąć drogą instalację gazową to jest bezsensu. Wprowadzi Pan podwójne koszty 
wtedy bo i tak gaz i tak solary, a tak gazu nie będzie. Można się w takie coś bawić tylko nie uwzględnia 
Pan ceny gazu, co z tego że pan powie 20.000 zł to będzie kosztowało kilka paneli, żeby żarówki świeciły
a jeszcze instalację gazową musi Pan podpiąć. I tak ma Pan koszty i tak.

Co do artykułu nie wiem czy ktoś tam jeszcze był, jeśli faktycznie są osoby co były to do nich też mogę 
mieć faktycznie pretensje, że tego nie zrobiły jeżeli jest tam jakaś nieprawda. Jeśli jest tam jakaś 
nieprawdziwa informacja jest droga sądowa można się zwrócić i można mnie pozwać jako Łukasza 
Malczewskiego to będzie wyrok w II instancji i ja to sprostuje, także nie ma tutaj najmniejszego 
problemu jeśli jest tam jakaś nieprawdziwa informacja. Natomiast czy tak ktoś jeszcze był spośród 
radnych. Pani Barbara Kończak również była Pan Andrzej Zmudziński. 

- Andrzej Zmudziński – o co tu chodzi bo ja nie wiem.

- Tomasz Gorkowski – z treści artykułu (artykuł świąteczny) wynikało, że ja byłem jednym z 
oportunistów tego. Panie Andrzeju sytuacja jest taka jaka jest geneza tych gruntów należało to WPT 
Noteć później przejął to Senator ten grunt i my w tych czasach byliśmy radnymi i była upadłość Pana 
Senatora i prawdopodobnie Syndyk masy upadłościowej to sprzedawał. I w tamtym czasie Pan był 
Radnym a ja może zaczynałem albo nawet nie byłem jeszcze nie znam daty ksiąg wieczystych czy aktów 
notarialnych, ale finał jest taki, że ogólnie w tym artykule ja to tak zrozumiałem odzyskujemy naszą 
„Perełkę” Margonina powinniśmy się faktycznie cieszyć, że ją odzyskujemy. W tam tym czasie nie 
miałem zielonego pojęcia, że te ruchy tej ziemi są praktycznie gdy się pojawił nowy właściciel można 
było się dowiedzieć, że hotel kupił ktoś inny na przykład. Tak to wyglądało nikt tam nie powiedział 
słuchajcie szanowi Radni na etapie rotacji gruntów czy nieruchomości możemy przystąpić do programu 
bo syndyk sprzedaje hotel stadion, odkupimy to. Wtedy były inne realia bo czasy się jednak zmieniły bo 
wtedy nie mieliśmy tyle pieniędzy co teraz i klient też mógł zmięknąć. Ja to tak zrozumiałem i że tylko T.
Gorkowski i M. Leśko byli super przeciwni. Jeśli chodzi o to, że mogę podać do sądu. Nie chce nikogo 
podawać do sądu Pana Łukasza mi zależałoby na sprostowaniu. Honorowo Pani Basia, Pan Andrzej, Pan 
Rafał, że też w tych czasach byli. Mam gazetę jesteśmy wymienieni z imienia i nazwiska. Krewni 
przyjeżdżają pokazują mi w święta jak to wyglądało. Nie chce z Panem chodzić po sądach ale honorowo 
się Radni zachowali, że wtedy oni też byli. Jeśli udałoby się zrobić sprostowanie bardzo był bym 
wdzięczny. Nie będę walczyć o sprostowanie w sądach tylko prześlę Pani redaktor swoje oświadczenie, 
jeśli zostanie zamieszczone to dobrze jeśli nie to trudno.

- Andrzej Zmudziński – tak Tomek dobrze mówisz. Syndyk to przejął po Panu Horodeckim o ile się nie 
mylę i było do kupienia. Burmistrzem jak się nie mylę był wtedy L. Łochowicz kupił plażę kupił drogę 
dojazdową do plaży bo to wszystko było Horodeckiego, kupił deptak od plaży w kierunku miasta, kupił 
klin za boiskiem co rondo teraz tam robią i jeszcze 2 lub 3 g ziemi na Rutkach naprzeciwko Rybakówki 
za bardzo małe pieniądze. Nie było wtedy w Gminie pieniędzy zresztą wiadomo były to inne czasy. 
Boisko i hotel nadal pozostały u syndyka i to wtedy kupił Pan Błażkowski. Boisko i kampingi kupił Pan 
Błażkowski. Hotel miał innego właściciele, dobrze że to zostało odkupione bo byśmy byli bez plaży i 
drogi dojazdowej do plaży wróciło to do Gminy i jest nasze. 

- Zastępca Burmistrza – wie Pan wtedy nie było pieniędzy i teraz też nie było Gmina nie wydała ani 
złotówki. Kupione to zostało przez spółki, ataktowe tyle razy od najgorszych wyzywane, że kumple, 
znajomi królika itd. Spółki kupiły z projektów, z gruntów posprzedawanych. Gmina nie wydała ani 
złotówki, w Gminie teraz też nie ma pieniędzy na zakup tego. 800 kilka tysięcy to kosztowało więc to 



Gminne spółki to wyłożyły pieniądze. A mówienie, że kiedyś nie było pieniędzy zawsze jest tak, że nie 
ma pieniędzy. Ja nie mam o to pretensji ja tylko pokazuje pewną hipokryzję bo jakby jeden z radnych nas
porównał nas ja nie chce nawet tego używać bo to jest perfidne porównanie ale, że kiedyś była cisza. No 
to właśnie wtedy też była taka cisza. Sam Pan radny mówił, że nawet o tym nie wiedział to, to jest 
właśnie ta cisza. Sam kiedyś mówiąc o raporcie sam adresował i ta cisza spowodowało właśnie to, że 
takie decyzje nie przemyślane nie były realizowane. Trzeba było pójść dopytać, po to jest Radny, moje 
zdanie rolą radnego jest wiedzieć i pytać ogólnie, nie robienie wykresów i tabeli niejednokrotnie takie 
interpretacje były udzielane. Nie mam pretensji do radnych, że się takimi rzeczami interesują, to była 
kwestia zainteresowania mówienie, że się nie wiedziało jak to kiedyś wyglądało, no nie świadczy dobrze 
o Radnym, który wtedy był. Część Radnych wiedziała, część Radnych nie wiedziała jak nie wiedziała no 
to trudno. Ja wiem, że pieniądz zmienił swoją wartość ale dziś za ciężkie pieniądze trzeba było to 
odkupywać jeszcze nie dawno ofertę mieliśmy za ponad 1 mln kupiliśmy to za ponad 800 tys. Bogu 
dzięki, że to wróciło w końcu do Gminy. Pokazuje te, że biznesowe decyzje są błędne czasami, trzeba 
umieć to przyznać, że to był kiedyś błąd. Ten teren pewnie ani w tej kadencji ani w następnej więc 
zważywszy na przepisy jakie to są ani ta rada ani następna ani Burmistrz Piechocki, który może być 
jeszcze jedną kadencję bo takie są przepisy. Może wasze dzieci będą miały jakieś pomysły to zostało 
kupione, żeby po wsze czasy było już w Gminie. Zostanie to dla kolejnych Burmistrzów tak naprawdę za 
lat 8 czy 10 do zrealizowania. My możemy tylko przygotować teren i nic więcej. Być może Pani Maria 
usiądzie w tym fotelu, w fotelu na tym miejscu być może Pani za 8 czy 10 lat się przyda i stwierdzi Pani 
za 10 lat, że ci mądrze zrobili, że to odkupili. Ja Pani coś powiem w tej chwili był już kupiec na to – drugi
, to leżało długi czas ale już jest drugi kupiec ten hotel czy obecnie dom opieki wystawiał już konkretną 
ofertę, w ostatnim momencie zostało to kupione inaczej on by to kupił i do Gminy już by to nigdy nie 
wróciło zostało bu to zagospodarowane bo to osoba bardzo majętna a struktura własności znowu tam się 
zmieniła. Tam były duże plany żeby za tym DPS robić kolejne rzeczy. Stanęliśmy pod ścianą trochę bo 
dowiedzieliśmy się, że jest to na sprzedaż i zdążyliśmy ofertę złożyć. Dyskonto tego będzie na rzecz już 
kogoś zupełnie innego na razie nie ma co do tego większych planów oczywiście tam można zrobić 
muszlę koncertową takie pomysły są, ale to się nie wydarzy teraz są drogi do budowania i wiele innych 
rzeczy.

- Teresa Koźlarek – Panie Burmistrzu rozmawiamy o likwidacjo kopciuchów i o fotowoltaice itd. Czy 
jest możliwość i szansa na doprowadzenie gazu do Radwanek bo mieszkańcy się dopytują. Druga sprawa 
to ten nieszczęsny przystanek w tej chwili była szyba popękana w tej chwili ją usunięto i w dalszym ciągu
jest problem co z tą szybą. Miałam telefon, że mamy taką piękną wioskę rozbudowujecie się a nie ma 
paru złotych żeby szybę na przystanku wprawić.

- Zastępca Burmistrza – tą szybę to wandal zbił tam się toczyło postępowanie on najpierw chciał zapłacić 
potem się z tego wycofał kojarzę, że to nawet wasz mieszkaniec tam się toczy jeszcze postępowanie 
dlatego tej szyby nie ma. Co do gazu ja mogę kolejne pismo wysłać, ja wiem do czego Pani Radna 
zmierza bo w Podstolicach takie komitety się zawiązują, ale Gmina po prostu musiałaby za to zapłacić 
żeby gazownia ten gaz tam doprowadziła. Zresztą nie wiem czy zgodzili by się doprowadzić ten gaz bo to
jest po prostu nie ekonomiczne. Gazownia buduje tam gdzie są wielcy odbiorcy, albo gdzieś gdzie jest 
dość blisko. Pamiętacie Państwo na Sypniewo też był gazociąg budowany Rutkami wychodził i szedł 
dalej do Sypniewa ale Gmina za to płaciła jeszcze za poprzedniego Burmistrza Łochowicza. Gmina to 
wybudowała a następnie sprzedała to gazowni. Sprzedawała nie za cenę wybudowania tylko za jakiś 
procent gazowni. Tak wygląda współpraca z gazownią właśnie budują tam gdzie jest to ekonomiczne tam
gdzie jest to nie ekonomiczne to albo wcale nie wchodzą lub wchodzą z wkładem finansowym Gminy. 
Miejscowości jest kilkanaście jest miasto Margonin w Radwankach powstaje znowu łącznik za kilkaset 
tysięcy w Radwankach jest już boisko, biblioteka w Radwankach będzie pomnik ja to rozumiem, że są 
oczekiwania i w każdym piśmie to podkreślamy zrównoważony rozwój, nie można wszystkiego w 
Radwanki, Adolfowo i Próchnowo są miejscowości, które nie dostały aż tak dużo i jeszcze jest miasto 



dlatego mówię, że to trzeba równoważyć. Gaz pewnie by trzeba ciągnąć, aż od Studziec bo nie sadzę, że 
od Sypniewa to są kilometry rozprowadzenia. Wspólnie z gminą Budzyń do Podstolic, ale Gmina Budzyń
się nie zgodziła. Ja nie będę ciągnął gazu do Radwanek żeby Podstolice kosztem Margonina się podpięły 
do tego bo skoro tam Gmina nie wyraziła woli bo wiedzą, że temat jest trudny. 

- Maria Miler – Panie wiceburmistrzu ja mam takie uprzejme pytanie dotyczące tego, że mówi Pan ze 
Gmina nie miała pieniędzy na odkupienie gruntów. Na odkupienie gruntów miały spółki proszę mi 
powiedzieć skąd te spółki miały te pieniądze?czy nie nie miały ich ze sprzedaży gruntów gminnych, które
rada przekazała tak naprawdę nie pamiętam którą uchwałą, ale przekazała, bo wie Pan my tym 
króliczkiem to tak żonglujemy czy rada gdyby te pieniądze zostały w gminie to podjęła by decyzję kupuje
albo nie, a pieniądze gminne zostały przekazane do spółek a spółka kupiła grunt. Niech Pan wytłumaczy.

- Zastępca Burmistrza – nie ma Pani racji już to kiedyś tłumaczyłem ale wytłumaczę jeszcze raz. Proszę 
się przyjrzeć przetargom. Proszę przyjść do spółki ja Pani pokaże dokumenty z przetargów to nie jest tak, 
że skoro spółka…

- Maria Miler – ja zapytałam za co spółka kupiła grunty?

- Zastępca Burmistrza – za co kupiła za pieniądze, które są przychodem spółki. A spółka ma przychody z 
wynajmu domków z tego że realizuje różne inwestycje i na tym zarabia, spółka ma przychody z tego że 
pisze projekty z tego ma środki. Plus oczywiście w części ze sprzedaży gruntów ma Pani racje, ale ja Pani
tłumacze bo Pani przedstawia to tak, że jakby nie spółka to gmina i tak te pieniądze by miała. To ja Pani 
mówię, że nie miała by niech Pani się przyjrzy tym przetargom na sprzedaż. Gmina sprzedaje w takich 
rygoryzmach, to był oczywiście też otwarty przetarg ale kompletnie nie taki w jaki Gmina sprzedaje. Nie 
jest to przetarg kopertowy tam było kilka unieważnień udało się dodatkowo jeszcze kilku klientów 
namówić, którzy startowali i dawali też wysokie ceny przez co inni dawali jeszcze wyższe w gminnym 
przetargu nie da się takich rzeczy zrobić. Gmina nie może sobie wpisać, że za nie wybudowanie jeszcze 
dodatkowo będzie 150 tys. bo przepisów mówi jak ma przetarg wyglądać. Gmina pewnie z tego który był
teraz ostatni jakieś jakieś 200 tys. mniej lekką ręką Pani mówię. Tylko dzięki temu, że spółki prowadzą te
przetargi w zupełnie innych warunkach na rynkowych zasadach a nie jakiś archaicznych ja to w Gminach
wygląda to udało się z tych przetargów dostać takie pieniądze. W gminnym przetargu człowiek by 
przyszedł i kupił by 200 tys. taniej bo tak by było. Proszę przyjść i przejrzeć dokumenty z przetargu to 
Pani to zrozumie. Nigdy by Gmina takich pieniędzy w takiej wielkość i by nie dostała.

- Mirosław Leśko – gdzieś rozjechał się ten temat w sprawie wykupu tego stadionu. Panie Burmistrzu tak 
ogólnie proste pytanie Pan wymienił a artykule 2 nazwiska bo Pan nie sprawdził kto był jeszcze Radnym 
czy Pan nie chciał zamieścić tych nazwisk to są ogólnie bardzo proste rzeczy a tu radni mówią, że nie 
doczytali tych dwóch nazwisk. Myślę, że Radny gazetę powinien przeczytać, proste pytanie czy to było 
niedopatrzenie, niesprawdzenie czy ogólnie taki artykuł miał wyjść.

- Zastępca Burmistrza – pewnie niedopatrzenie to było. O Państwu wiedziałem o Państwu nie 
wiedziałem, że byli w tym czasie radnym no co mam Panu powiedzieć. Niedopatrzenie z mojej strony no 
i tyle.

- Barbara Kończak – ja tylko krótko, proszę mnie tam dopisać. Mam pytanie do Radnego Gorkowskiego 
bo dużo wie na temat fotowoltaiki. Na ile lat starczy to ogrzewanie zakładane jako fotowoltaiczne?

- Tomasz Gorkowski – ogrzewanie fotowoltaiczne to może być ewentualnie tylko pompa ciepła to jest 
jakby drugi element czystej energii. Pierwszy taki, gdzie wystawiamy panel na słońce gdzie zamieniane 
jest to na prąd kwestia jak jest to dobrane różne są szacunki, niektóre firmy dają 25 lat gwarancji. Ja sobie
sam pobudowałem i na wszystko biorę dużą rezerwę u mnie stopa zwrotu wychodzi po 3 latach 
maksymalnie, ale to dlatego że sam sobie zrobiłem, jeśli ktoś korzysta z firmy montującej stopa zwrotu 
dobrze skalkulowanej instalacji powinna być nie dłuższa niż 7 lat. Jak przez 7 lat spłacam tą instalacje a 
mam możliwość że będzie mi do działało chociaż przez 10 czy 15 czy 20 to każdy następny rok jest 



moim plusem ogólnie mówiąc jest to długa stopa zwrotu formy montujące bardzo dużo na tym zarabiają 
ale tak czy tak jest warto w to wejść do tego jest zwrot podatku dochodowego w kolejnym roku 17%, 
można się też ubiegać o dofinansowanie 5 tys złotych z narodowego programu tani prąd. Nie składałem 
jeszcze tego dokumentu to jest przede mną i nie wiem jak to zrobić, ale gdybyście mieli kogoś 
zainteresowanego, bop jednak dużo jest oszustów może nie oszustów ale ludzi naciągających to niech się 
ludzie dobrze zastanowią i niech pytają tych, którzy mogą coś polecić.

12. Zakończenie sesji.

Przewodniczący Rady poinformował, że wyczerpano wszystkie punkty programu, w związku z czym 
ogłasza zamknięcie XXVI Sesji Rady Miasta i Gminy Margonin w dniu 13 maja 2021 roku o godzinie 
15.13.
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